

商品ID	SKU/图号	商品名称	规格	产品型号
07746	08471747	Kaomi Electric Toothbrush T302	08471747/02	MS3408

小米生态链产品安全提示 本产品为电动牙刷，使用时请注意安全，避免触电、火灾等事故的发生。请仔细阅读产品说明书，并按照说明正确使用。本产品符合CE、FCC、RoHS等认证标准，品质可靠。 安全提示 1. 请勿将本产品浸入水中使用，以免发生触电事故。 2. 请勿将本产品靠近火源，以免发生火灾。 3. 请勿将本产品摔落或挤压，以免损坏产品。 4. 请勿将本产品用于其他用途，以免造成伤害。 5. 请勿将本产品交给儿童使用，以免发生意外。 6. 请勿将本产品长时间充电，以免损坏电池。 7. 请勿将本产品长时间暴露在阳光下，以免损坏外壳。 8. 请勿将本产品长时间存放在潮湿环境中，以免损坏内部元件。 9. 请勿将本产品长时间存放在高温环境中，以免损坏内部元件。 10. 请勿将本产品长时间存放在低温环境中，以免损坏内部元件。 11. 请勿将本产品长时间存放在腐蚀性环境中，以免损坏内部元件。 12. 请勿将本产品长时间存放在强磁场环境中，以免损坏内部元件。 13. 请勿将本产品长时间存放在强电场环境中，以免损坏内部元件。 14. 请勿将本产品长时间存放在强辐射环境中，以免损坏内部元件。 15. 请勿将本产品长时间存放在强震动环境中，以免损坏内部元件。 16. 请勿将本产品长时间存放在强噪音环境中，以免损坏内部元件。 17. 请勿将本产品长时间存放在强光照环境中，以免损坏内部元件。 18. 请勿将本产品长时间存放在强气味环境中，以免损坏内部元件。 19. 请勿将本产品长时间存放在强湿度环境中，以免损坏内部元件。 20. 请勿将本产品长时间存放在强干燥环境中，以免损坏内部元件。 21. 请勿将本产品长时间存放在强酸环境中，以免损坏内部元件。 22. 请勿将本产品长时间存放在强碱环境中，以免损坏内部元件。 23. 请勿将本产品长时间存放在强氧化环境中，以免损坏内部元件。 24. 请勿将本产品长时间存放在强还原环境中，以免损坏内部元件。 25. 请勿将本产品长时间存放在强腐蚀环境中，以免损坏内部元件。 26. 请勿将本产品长时间存放在强污染环境中，以免损坏内部元件。 27. 请勿将本产品长时间存放在强辐射环境中，以免损坏内部元件。 28. 请勿将本产品长时间存放在强电场环境中，以免损坏内部元件。 29. 请勿将本产品长时间存放在强磁场环境中，以免损坏内部元件。 30. 请勿将本产品长时间存放在强辐射环境中，以免损坏内部元件。	产品概述 本产品为小米生态链产品，采用高品质材料制造，外观时尚，手感舒适。本产品具有多种功能，包括刷牙、按摩、美白等。本产品支持多种充电方式，包括有线充电、无线充电等。本产品支持多种使用场景，包括家庭、办公室、旅行等。本产品支持多种颜色选择，满足不同用户的需求。 使用 1. 打开电源开关，启动牙刷。 2. 将牙刷头对准牙齿，开始刷牙。 3. 刷牙时保持牙刷与牙齿垂直，力度适中。 4. 刷牙时间建议为2-3分钟。 5. 刷牙结束后，将牙刷头对准水槽，冲洗干净。 6. 将牙刷头对准充电底座，进行充电。 7. 充电完成后，将牙刷从底座上取下，即可使用。 8. 请勿将牙刷头对准他人，以免造成伤害。 9. 请勿将牙刷头对准易燃物品，以免发生火灾。 10. 请勿将牙刷头对准水源，以免发生触电事故。 11. 请勿将牙刷头对准高温物体，以免烫伤。 12. 请勿将牙刷头对准低温物体，以免冻伤。 13. 请勿将牙刷头对准腐蚀性物质，以免损坏。 14. 请勿将牙刷头对准强辐射源，以免损坏。 15. 请勿将牙刷头对准强电场源，以免损坏。 16. 请勿将牙刷头对准强磁场源，以免损坏。 17. 请勿将牙刷头对准强辐射源，以免损坏。 18. 请勿将牙刷头对准强电场源，以免损坏。 19. 请勿将牙刷头对准强磁场源，以免损坏。 20. 请勿将牙刷头对准强辐射源，以免损坏。	定期充电 本产品采用高品质锂电池，具有长续航能力。建议用户定期为产品充电，以保持最佳使用效果。充电时，请将产品放入充电底座，并连接电源线。充电时间约为2小时。充电完成后，请拔掉电源线，并将产品放入底座中。请勿将产品长时间充电，以免损坏电池。 通用保修 本产品享有小米生态链产品通用保修服务。保修期为12个月。保修范围包括：产品本身的质量问题、电池续航能力下降、充电底座故障等。保修期间，用户可享受免费维修、更换等服务。保修期满后，用户可选择付费维修或更换。保修服务详情请咨询小米生态链客户服务中心。 基本规格 <table><tr><th>项目</th><th>规格</th></tr><tr><td>产品名称</td><td>小米生态链电动牙刷 T302</td></tr><tr><td>产品型号</td><td>MS3408</td></tr><tr><td>产品尺寸</td><td>150mm x 20mm x 20mm</td></tr><tr><td>产品重量</td><td>50g</td></tr><tr><td>产品颜色</td><td>白色、黑色、蓝色、粉色等</td></tr><tr><td>产品材质</td><td>ABS塑料、不锈钢、硅胶等</td></tr><tr><td>产品功能</td><td>刷牙、按摩、美白等</td></tr><tr><td>产品续航</td><td>约2周</td></tr><tr><td>产品充电</td><td>有线充电、无线充电</td></tr><tr><td>产品使用</td><td>家庭、办公室、旅行等</td></tr><tr><td>产品认证</td><td>CE、FCC、RoHS等</td></tr></table> 故障排除 1. 牙刷无法启动：检查电源开关是否打开，充电底座是否连接正常。 2. 牙刷充电时间过长：检查充电底座是否连接正常，充电时间是否过长。 3. 牙刷续航时间过短：检查牙刷是否长时间使用，充电时间是否充足。 4. 牙刷出现异响：检查牙刷头是否松动，内部元件是否损坏。 5. 牙刷出现异味：检查牙刷头是否脏污，内部元件是否损坏。 6. 牙刷出现发热：检查牙刷是否长时间使用，内部元件是否损坏。 7. 牙刷出现短路：检查牙刷是否接触水源，内部元件是否损坏。 8. 牙刷出现火灾：检查牙刷是否靠近火源，内部元件是否损坏。 9. 牙刷出现触电：检查牙刷是否浸入水中，内部元件是否损坏。 10. 牙刷出现其他故障：请联系小米生态链客户服务中心。	项目	规格	产品名称	小米生态链电动牙刷 T302	产品型号	MS3408	产品尺寸	150mm x 20mm x 20mm	产品重量	50g	产品颜色	白色、黑色、蓝色、粉色等	产品材质	ABS塑料、不锈钢、硅胶等	产品功能	刷牙、按摩、美白等	产品续航	约2周	产品充电	有线充电、无线充电	产品使用	家庭、办公室、旅行等	产品认证	CE、FCC、RoHS等
项目	规格																									
产品名称	小米生态链电动牙刷 T302																									
产品型号	MS3408																									
产品尺寸	150mm x 20mm x 20mm																									
产品重量	50g																									
产品颜色	白色、黑色、蓝色、粉色等																									
产品材质	ABS塑料、不锈钢、硅胶等																									
产品功能	刷牙、按摩、美白等																									
产品续航	约2周																									
产品充电	有线充电、无线充电																									
产品使用	家庭、办公室、旅行等																									
产品认证	CE、FCC、RoHS等																									

小米生态链产品包装图纸

深圳素士科技股份有限公司 项目名称：米家声波电动牙刷T302 说明书 海外版 版本号：0 版本号：V1.0 设计时间：202300508 设计单位：邹敏	纸张规格单位 封面尺寸：64*110mm 封面封底：-157g 双铜纸 内页69g 书纸（云镜） 制作工艺：专色印刷+UV+烫切 工艺要求：色相正确、印迹牢固、套印准确、各色套印不露杂色、套印误差≤0.1mm、模切走位≤±0.5mm
--	--

Safety Instructions 1. Do not use the product near water or in a wet environment to avoid electric shock. 2. Do not use the product near open flames or heat sources to avoid fire. 3. Do not drop or crush the product to avoid damage. 4. Do not use the product for purposes other than intended, to avoid injury. 5. Do not allow children to use the product, to avoid accidents. 6. Do not charge the product for a long time to avoid battery damage. 7. Do not leave the product exposed to sunlight for a long time to avoid damage to the case. 8. Do not store the product in a humid environment for a long time to avoid damage to internal components. 9. Do not store the product in a high temperature environment for a long time to avoid damage to internal components. 10. Do not store the product in a low temperature environment for a long time to avoid damage to internal components. 11. Do not store the product in a corrosive environment for a long time to avoid damage to internal components. 12. Do not store the product in a strong magnetic field environment for a long time to avoid damage to internal components. 13. Do not store the product in a strong electric field environment for a long time to avoid damage to internal components. 14. Do not store the product in a strong radiation environment for a long time to avoid damage to internal components. 15. Do not store the product in a strong vibration environment for a long time to avoid damage to internal components. 16. Do not store the product in a strong noise environment for a long time to avoid damage to internal components. 17. Do not store the product in a strong light environment for a long time to avoid damage to internal components. 18. Do not store the product in a strong odor environment for a long time to avoid damage to internal components. 19. Do not store the product in a high humidity environment for a long time to avoid damage to internal components. 20. Do not store the product in a low humidity environment for a long time to avoid damage to internal components. 21. Do not store the product in a strong acid environment for a long time to avoid damage to internal components. 22. Do not store the product in a strong alkali environment for a long time to avoid damage to internal components. 23. Do not store the product in a strong oxidation environment for a long time to avoid damage to internal components. 24. Do not store the product in a strong reduction environment for a long time to avoid damage to internal components. 25. Do not store the product in a strong corrosion environment for a long time to avoid damage to internal components. 26. Do not store the product in a strong pollution environment for a long time to avoid damage to internal components. 27. Do not store the product in a strong radiation environment for a long time to avoid damage to internal components. 28. Do not store the product in a strong electric field environment for a long time to avoid damage to internal components. 29. Do not store the product in a strong magnetic field environment for a long time to avoid damage to internal components. 30. Do not store the product in a strong radiation environment for a long time to avoid damage to internal components.	Product Overview This product is a Xiaomi ecosystem product, made of high-quality materials, with a fashionable appearance and a comfortable feel. This product has multiple functions, including brushing, massaging, whitening, etc. This product supports multiple charging methods, including wired charging, wireless charging, etc. This product supports multiple usage scenarios, including home, office, travel, etc. This product supports multiple color options to meet the needs of different users. How to Use 1. Turn on the power switch to start the toothbrush. 2. Hold the toothbrush head against the teeth and start brushing. 3. Keep the toothbrush head perpendicular to the teeth and use moderate force. 4. Brushing time is recommended to be 2-3 minutes. 5. After brushing, hold the toothbrush head against the sink and rinse it clean. 6. Hold the toothbrush head against the charging base to charge. 7. After charging is complete, remove the toothbrush from the base and use it. 8. Do not point the toothbrush head at others to avoid injury. 9. Do not point the toothbrush head at flammable items to avoid fire. 10. Do not point the toothbrush head at water sources to avoid electric shock. 11. Do not point the toothbrush head at high-temperature objects to avoid burns. 12. Do not point the toothbrush head at low-temperature objects to avoid frostbite. 13. Do not point the toothbrush head at corrosive substances to avoid damage. 14. Do not point the toothbrush head at strong radiation sources to avoid damage. 15. Do not point the toothbrush head at strong electric field sources to avoid damage. 16. Do not point the toothbrush head at strong magnetic field sources to avoid damage. 17. Do not point the toothbrush head at strong radiation sources to avoid damage. 18. Do not point the toothbrush head at strong electric field sources to avoid damage. 19. Do not point the toothbrush head at strong magnetic field sources to avoid damage. 20. Do not point the toothbrush head at strong radiation sources to avoid damage.	Regular Charging This product uses a high-quality lithium battery with a long battery life. It is recommended that users charge the product regularly to maintain the best use effect. When charging, please place the product in the charging base and connect the power cord. The charging time is about 2 hours. After charging is complete, please unplug the power cord and place the product in the base. Do not charge the product for a long time to avoid battery damage. Environmental Protection This product enjoys the Xiaomi ecosystem product general warranty service. The warranty period is 12 months. The warranty scope includes: quality problems of the product itself, decline in battery life, charging base failure, etc. During the warranty period, users can enjoy free repair, replacement, etc. After the warranty period, users can choose to pay for repair or replacement. For details of the warranty service, please consult the Xiaomi ecosystem product customer service center. Specifications <table><tr><th>Item</th><th>Specification</th></tr><tr><td>Product Name</td><td>Xiaomi Ecosystem Electric Toothbrush T302</td></tr><tr><td>Product Model</td><td>MS3408</td></tr><tr><td>Product Size</td><td>150mm x 20mm x 20mm</td></tr><tr><td>Product Weight</td><td>50g</td></tr><tr><td>Product Color</td><td>White, Black, Blue, Pink, etc.</td></tr><tr><td>Product Material</td><td>ABS Plastic, Stainless Steel, Silicone, etc.</td></tr><tr><td>Product Function</td><td>Brushing, Massaging, Whitening, etc.</td></tr><tr><td>Product Battery Life</td><td>About 2 weeks</td></tr><tr><td>Product Charging</td><td>Wired charging, Wireless charging</td></tr><tr><td>Product Usage</td><td>Home, Office, Travel, etc.</td></tr><tr><td>Product Certification</td><td>CE, FCC, RoHS, etc.</td></tr></table> Troubleshooting 1. The toothbrush does not start: Check if the power switch is turned on, if the charging base is connected normally. 2. The toothbrush takes a long time to charge: Check if the charging base is connected normally, if the charging time is too long. 3. The toothbrush has a short battery life: Check if the toothbrush is used for a long time, if the charging time is sufficient. 4. The toothbrush makes abnormal sounds: Check if the toothbrush head is loose, if the internal components are damaged. 5. The toothbrush has an abnormal smell: Check if the toothbrush head is dirty, if the internal components are damaged. 6. The toothbrush gets hot: Check if the toothbrush is used for a long time, if the internal components are damaged. 7. The toothbrush has a short circuit: Check if the toothbrush is in contact with water, if the internal components are damaged. 8. The toothbrush catches fire: Check if the toothbrush is near a fire source, if the internal components are damaged. 9. The toothbrush has an electric shock: Check if the toothbrush is immersed in water, if the internal components are damaged. 10. The toothbrush has other faults: Please contact the Xiaomi ecosystem product customer service center.	Item	Specification	Product Name	Xiaomi Ecosystem Electric Toothbrush T302	Product Model	MS3408	Product Size	150mm x 20mm x 20mm	Product Weight	50g	Product Color	White, Black, Blue, Pink, etc.	Product Material	ABS Plastic, Stainless Steel, Silicone, etc.	Product Function	Brushing, Massaging, Whitening, etc.	Product Battery Life	About 2 weeks	Product Charging	Wired charging, Wireless charging	Product Usage	Home, Office, Travel, etc.	Product Certification	CE, FCC, RoHS, etc.
Item	Specification																									
Product Name	Xiaomi Ecosystem Electric Toothbrush T302																									
Product Model	MS3408																									
Product Size	150mm x 20mm x 20mm																									
Product Weight	50g																									
Product Color	White, Black, Blue, Pink, etc.																									
Product Material	ABS Plastic, Stainless Steel, Silicone, etc.																									
Product Function	Brushing, Massaging, Whitening, etc.																									
Product Battery Life	About 2 weeks																									
Product Charging	Wired charging, Wireless charging																									
Product Usage	Home, Office, Travel, etc.																									
Product Certification	CE, FCC, RoHS, etc.																									

颜色及 专色： 冷灰11C

纹理要求 纹理方向 如有其它特殊要求，请写明 比例 1:1 单位 mm	MI U
---	---------------

图

图

图

拉丁西德